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Noteringar från styrelsemöte 2025-02-12 i Kören Stämma 

 

Närvarande: 

Eva Bergqvist, ordf. 
Pernilla Bergland Eduard 
Annette Björkman 
Kicki Lidén, adjungerad styrelseledamot 
 

1. Mötets öppnande 
 
Ordförande hälsade välkommen och öppnade mötet. 
 

2. Föregående mötesnoteringar 
 
Föregående mötes noteringar från 18 februari 2024 lästes igenom. 
 
Kvarstår från punkt 3 i protokollet: 
- Kicki gör en instruktion för hur vi går till väga när vi tar in nya medlemmar. 
 
Styrelsen beslutade att för närvarande inte ändra målet för antalet sångare i varje stämma, 
utan hålla fast vid det tidigare målet om 3 sångare. 
 
 F.g. mötes noteringar lades sedan till handlingarna. 
 

3. Noteringar från Utvecklingssamtal 
 
Kicki har gjort en sammanställning av sina noteringar från alla utvecklingssamtal med körens 
medlemmar. Hennes slutsatser för det gemensamma är att vi ska jobba mer med rytmik och 
scenisk närvaro. Vi konstaterar också att alla upplever en god stämning och gemenskap. 
 
Sammanställningen från utvecklingssamtalen tas också upp vid det kommande 
medlemsmötet. 
 

4. Ekonomi och Bokslut 2024 
 
Pernilla föredrog bokslutet: 
 
Inkomster 37 264,65 
Kostnader    7 322 
Årets resultat 29 942,65 
 
Styrelsen godkände bokslutet för 2024 
 
Medlemsavgiften föreslås vara oförändrat 200 kr. 

 
Medlemsinsatsen (för nya medlemmar) 150 kr och medlemsavgifter (samtliga medlemmar) 
200 kr ska betalas till kassören. Pernilla skriver ett mail till medlemmarna om detta. 
  
 



2(2) 
 

5. Medlemsmöte 
 
Medlemsmöte är sedan tidigare planerat till 19 februari kl 17. 
 
Punkter på medlemsmöte: 
- Revidering av Verksamhetsplanen 
- Diskutera roller/ansvarsområden och utse roller 
- Reflektion kring Utvecklingssamtalen 
  

6. Årsmöte 
 
13 april kl 13 efter repet. Kallelse kommer senare. 
 

7. Valberedning 
 
Valberedning utgörs av Kicki och Marit, de förbereder ett förslag inför årsmöte. Ledamöter 
väljs på ett år i taget. 
 

8. Övriga frågor 
 
Åsa har bett Annette att fråga Sebastian Rilton om han kan/vill skriva ett arr till Stämma på 
Ljuset på min väg/Adolphsson o Falk. 
Sebastian är positiv till det och återkommer om pris. 

 
  

9. Ordförande avslutade mötet 
 
 
Vid tangenterna 
Annette 


